
 آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان در دومین دیدار 
خود در مرحله گروهی رقابت های جام ملت های آسیا به 

مصاف هنگ کنگ می رود. 
   تاریخچه 

دو تیم ایران و هنگ کنگ در تاریخ ۲۰ اردیبهشت ۱۳۴۷ در 
رقابت های جام ملت های آسیا ۱۹۶۸ برای اولین بار به مصاف 
هم رفتند که ایران پیروز شد. هترین برد ایران در برابر هنگ 
کنگ کسب نتیجه ۴ بر صفر می باشد که در سال ۱۴۰۲ حاصل 
شده  است. کلا ۱۲ بازیکن ایرانی با پیراهن تیم ملی ایران موفق 
به زدن گل به تیم هنگ کنگ شده اند که غفور جهانی و سردار 
آزمون با زدن ۳ گل بهترین گلزنان ایران در تاریخ جدالهای 

تیم ملی ایران و تیم ملی هنگ کنگ می باشند.

   خاطرات ورزشگاه 
هنگ کنگ  و  ایران  بازی 
می شود  برگزار  ورزشگاهی  در 
ما  برای  را  خوبی  خاطرات  که 
یادآوری نمی کند. برنامه ریزی 
این دوره جام ملت های آسیا 
طوری است که تیم ملی باید برای 
انجام بازی دوم مرحله گروهی 

برابر هنگ کنگ راهی 

گر تا  ورزشگاه بین المللی خلیفه شود. این درحالیست که ا
فینال بازی ها، پیش برویم دیگر گذرمان به این ورزشگاه 
نمی افتد. ورزشگاه خلیفه اما یادآور بدترین روزهای تاریخ 
فوتبال ایران است. ۳۰ آبان ۱۴۰۱ در این ورزشگاه برابر انگلیس 
در اولین بازی مرحله گروهی جام جهانی ۲۰۲۲ قرار گرفتیم و 
با نتیجه سنگین ۶ بر ۲ شکست خوردیم. دیداری که از همان 
دقایق ابتدایی اش با مصدومیت و تعویض اجباری بیرانوند، 
برایمان نحس استارت خورد. در مقدماتی جام جهانی ۱۹۹۴ 
هم گذر تیم ملی برای حضور در آمریکا، به این ورزشگاه افتاد. 
درست در همان روزهایی که بهزاد غلامپور و دروازه اش، 
تبدیل به ناامن ترین منطقه دنیا شده بود و از همه جای 
زمین، فرو می ریخت. در همین ورزشگاه بین المللی خلیفه 
بود که ۳ گل از کره جنوبی خوردیم و به عربستان و عراق هم 
باختیم. در آن دوره، ما هرگز چمن این ورزشگاه را بدون گل 
خورده ترک نکردیم حتی وقتی ژاپن و کره شمالی را بردیم، 
غلامپور موفق به ثبت کلین شیت نشد. حالا و پس از ۴۲5 روز 
تیم ملی دوباره وارد ورزشگاه بین المللی خلیفه می شود تا 
برابر رقیبی همیشه 
نام  به  بازنده 
قرار  هنگ کنگ 
بگیرد و کمی از طالع 
نحس این زمین چمن 
بکاهد که همیشه قتلگاهی 
برای فوتبال ایران بوده است.  
این تنها باری است که تیم ملی در 
جام ملت های ۲۰۲۳ در این ورزشگاه 
مرحله  دیگر  بازی   ۲ می کند؛  بازی 
اجوکیشن  میزبانی  به  مان  گروهی 
سیتی است و در ادامه تا روز فینال، 
یک هشتم را در عبدا... بن خلیفه، 
اجوکیشن  در  دوباره  را  چهارم  یک 
سیتی، نیمه نهایی را الثمامه و فینال 

را در لوسیل برگزار خواهیم کرد.

   داور
۲۱ جمعه  تیم ملی باید از ساعت 
شب هفته جاری در دومین مسابقه 
که  خود به مصاف هنگ کنگ برود 
قضاوت این بازی برعهده تیم داوری 
از سوریه است. سعود العذبه، داور 
سابق و بین المللی فوتبال قطر که 
قبل از جام جهانی ۲۰۱۸ قضاوت 
آخرین دیدار تدارکاتی تیم ملی 
را  ازبکستان  مقابل  ایران 

برعهده داشت و در حال حاضر به عنوان یکی از کارشناسان 
شبکه الکاس فعالیت می کند، اعلام کرد حنا حطاب از سوریه 
داور بازی جام ملت ها بین ایران و هنگ کنگ خواهد بود. 
حنا حطاب در شهریور ماه امسال قضاوت جنجالی در آخرین 
مسابقه مرحله گروهی مقدماتی المپیک بین تیم های امید 
ایران و ازبکستان داشت و عدم اخراج بازیکن ازبک با وجود 
دریافت دو کارت زرد حواشی زیادی به وجود آورد، اما ظاهرا 
ای اف سی دوباره به او یک قضاوت مهم در جام ملت ها، آن 

هم برای ایران داده است.

   نظر کارشناس 
گردان  کید کرد، شا سرمربی پیشین تیم فوتبال سپاهان تأ
امیر قلعه نویی برای موفقیت در جام ملت های آسیا نباید 
به راحتی به حریفان موقعیت بدهند. حسین چرخابی در 
گفت وگو با تسنیم، درباره پیروزی تیم ملی برابر فلسطین گفت: 
فلسطین یک تیم قدرتی و تدافعی است و هدفش این بود 
که مقابل ایران با نتیجه پرگل شکست نخورد، ولی وقتی آنها 
در دقیقه یک گل خوردند، همه چیز عوض شد و شیرازه این 
تیم از هم پاشید. ما از همان شروع بازی پرس سنگینی انجام 
دادیم و همین موضوع باعث شد که خیلی زود به گل برسیم و 
کارمان راحت تر شود. وی در ادامه خاطرنشان کرد: من کاری 
به گل فلسطین ندارم، ولی اینکه به آنها چند موقعیت گل 

دادیم، اصلا خوب نبود. 
گل  اینطور موقعیت  گر قرار باشد به تیم های قوی تر  ا
بدهیم قطعاً با دردسر مواجه خواهیم شد. فکر می کنم وقتی 
از نتیجه مطمئن شدیم بازیکنان کار را تمام شده دانستند، 
ولی آنها باید در زمین مسابقه به خوب دفاع کردن فکر کنند 
تا به راحتی به تیم حریف موقعیت ندهیم. چرخابی در مورد 
شانس قهرمانی ایران در جام ملت های آسیا خاطرنشان 
کرد: همیشه باید به پیشرفت ها نگاه کنیم. شما می بینید 
که در فینال مسابقات مدارس ژاپن 5۰ هزار نفر به ورزشگاه 
می آیند تا این بازی را ببینند. ژاپن و کره پیشرفت خوبی در 
فوتبال داشته اند و کار ما برای قهرمانی آسان نیست، ولی 
بدون شک یکی از شانس ها هستیم. این پیشکسوت فوتبال 
کشورمان همچنین اظهار داشت: ما احتمالاً در یک چهارم 
نهایی با کره روبه رو خواهیم شد که البته فکر می کنم شرایط 
فوتبال آنها کمی بهتر از ماست، ولی می توانیم با دوندگی بالا 
گر این اتفاق  و تعصب بازیکنان این تیم را شکست دهیم و ا
بیفتد قطعاً روحیه بالاتری برای دیدار نیمه نهایی و رفتن به 
فینال خواهیم داشت.  وی راجع به درخشش سامان قدوس 
در ترکیب تیم ملی گفت: خوش به حال آن مربی که بازیکنی 
با جان و دل برایش بازی کند. قدوس با جان و دل برای تیم 
ملی و قلعه نویی بازی می کند و وظایفش را در کارهای دفاعی 

و تهاجمی به بهترین شکل انجام می دهد.
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هنگ کنگ-  ایران 

دومین گام یوزها در جام ملت ها 

محمد صلاح؛ بازیکن قطعی  
الهلال در فصل آینده 

خبرنگار سعودی مدعی شد محمد صلاح 
فصل آینده قطعا بازیکن تیم فوتبال الهلال 
ریاض خواهد بود. عبدالعزیز العصیمی، خبرنگار 
عربستانی اعلام کرد که محمد صلاح، ملی پوش 
مصری تیم فوتبال لیورپول انگلیس فصل آینده 
قطعا بازیکن الهلال خواهد بود. محمد صلاح در 
نقل وانتقالات تابستان ۲۰۲۳ یکی از نامزدهای 
پیوستن به باشگاه الاتحاد عربستان بود. تیم 
فوتبال الهلال عربستان در ماه های گذشته به 
ویژه پس از خروج الاتحاد از جام جهانی باشگاه ها 
کارزار جذب محمد صلاح شد. محمد  وارد 
صلاح به عنوان یکی از برجسته ترین ستاره های 
لیورپول در هفت سال گذشته شناخته می شود 
که عناوین محلی و قاره ای زیادی را به دست 

آورده است. 

ویژه

ژوزه مورینیو، مربی پرتغالی، 
صفحه  در  پستی  انتشار  با 
گرامش از بازیکنان و  اینستا
هواداران رم خداحافظی کرد. 
مورینیو حالا بار دیگر از تیمی 
که هدایتش را برعهده داشت 
اخراج شده و به صورت جدی 
به دنبال پیدا کردن کاری جدید 

خواهد بود. 

در جریان بازی چین و لبنان 
که مصطفی  در صحنه ای 
، دروازه بان لبنان، دچار  متر
 ، د بو ه  شد گی  ید سیب د آ
بازیکنان چین روی دورازه 
این تیم حمله کردند تا پس از 
بیرون رفتن توپ درگیری نسبتا 
شدیدی بین بازیکنان دو تیم 

شکل بگیرد. 

بعد از قطع همکاری مس سونگون 
و اسماعیل تقی پور  این باشگاه 
سرمربی جدید خود را انتخاب کرد. 
حمید بی غم، مربی نام آشنای 
فوتسال کشور، به عنوان سرمربی 
مس  ن  شا نجی پو ر نا ید  جد
سونگون انتخاب شد و در بازی 
با فرش آرا روی نیمکت این تیم 

خواهد نشست. 

ت
شــ

س نو
عک

        جانشین   خداحافظی درگیری

گفتوگو

از  فوتبال  پیشکسوت  زاده  فنونی  مهدی 
عملکرد تیم ملی در بازی با فلسطین ابراز رضایت 
و در خصوص دیدار مقابل هنگ کنگ صحبت 
کرد. وی می گوید اینکه فکر کنم تیمی در این 
رقابت ها ضعیف است، خیال باطلی است. شما 
نگاه کنید تیم هند چطور ظاهر شد و یا حتی 
ویتنام مقابل ژاپن حریف دست و پا بسته ای 
نبود پس باید ملی پوشان تمام تمرکز خود را در 

این بازی ها بگذارند. 
    بازی تیم ملی با فلسطین را تماشا کردید؟

بله ملی پوشان خوب بودند و تیم فلسطین 
هم به عنوان یک حریف تدارکاتی حریف خوبی 
بود. اینکه فکر کنم تیمی در این رقابت ها ضعیف 
است، خیال باطلی است. شما نگاه کنید تیم 
هند چطور ظاهر شد و یا حتی ویتنام مقابل 
ژاپن حریف دست و پا بسته ای نبود. پس باید 
ملی پوشان تمام تمرکز خود را در این بازی ها 
بگذارند اما به شخصه اعتقاد دارم که تیم ملی 
5۰ درصد از توان خودش را فعلاً استفاده کرده و 

بازیکنان رفته رفته بهتر می شوند. 
   بازی با هنگ کنگ را در پیش داریم. این 

بازی را چطور ارزیابی می کنید؟
و  است  فلسطین  مثل  هم  هنگ کنگ 
شاید یک پله بهتر باشد. امیدوارم در بازی با 
هنگ کنگ تیم ملی ما سرحال تر بازی کند و در 
دادن پاس به همدیگر دقت بیشتری داشته 

باشند. 
   خیلی ها معتقد هستند تیم ملی در دفاع 
تیمی مشکل دارد. نظر شما در این خصوص 

چیست؟
گر آقای قلعه نویی جوان های  من فکر می کنم ا
مستعدی مثل جلالی و حردانی را با خود می برد، 
در این بازی ها می توانستند کمک بهتری به این 

تیم بکنند. 
   اما جلالی مدت ها بود که آمادگی چندانی 

نداشت. 
جلالی اما از بازیکنان فعلی تیم ملی بهتر بود و 

می توانست کمک کند. 
   از ابتدای جام گفته شد تیم ملی ایران 
این  در  حاضر  تیم های  سایر  به  نسبت 
رقابت ها چاق تر است و یا اینکه میانگین سنی 
ملی پوشان ایران بالا است. نظر شما چیست؟

من هم گفتم بدن های ملی پوشان چندان 
آماده نیست و می توانست تیم ملی آماده تر از 
این باشد اما همان طور که گفتم این تمام توان 

ملی پوشان نیست و قطعاً بهتر می شوند. 
    بهتر نبود در این جام آقای قلعه نویی 
تلفیقی از تیم جوان و با تجر به را به قطر می برد؟

من هم با شما هم نظر هستم اما باید به عقیده 
گذاشت. اعتقاد من  آقای قلعه نویی احترام 
این است که امیر خان حرفه ای است و کارش را 
خوب بلد است. من معتقدم ایران جزو چهار 
تیم قرار می گیرد و حداقل در نیمه نهایی این 

تیم را می بینیم. 

مهدی فنونی زاده:  
هنگ کنگ  در فوتبال 

مثل فلسطین است

جلسه دوساعته سرپرست والیبال  
 FIVB ایران با فابیو و مسئولان

والیبال  ملت های  لیگ  شورای  ایسنا: 
۲۰۲۴ صبح روز سه شنبه در مقر فدراسیون 
تشکیل  اعضا  حضور  با  لوزان  در  جهانی 
شد و تمامی موارد مربوط به برگزاری این 
رقابت ها که آخرین رویداد برای انتخاب پنج 
المپیک  در  حضور  سهمیه  باقیمانده  تیم 
۲۰۲۴ پاریس است، مورد بحث و بررسی قرار 
گرفت. عصر سه شنبه وحید مرادی، سرپرست 
محمدرضا  همراه  به  والیبال،  فدراسیون 
داورزنی، عضو ایرانی هیات رئیسه فدراسیون 
جهانی والیبال، در جلسه ای دوساعته با 
فدراسیون  کل  دبیر  آزوددو،  فابیو  حضور 
مسئولین  از  تن  چند  و  والیبال،  جهانی 
فدراسیون جهانی و مسئولین والیبال ورلد 
کرد. این نشست درباره مسائل روز  شرکت 
والیبال ایران و چالش های میزبانی ایران 
 ۲۰۲5 در مسابقات قهرمانی مردان جهان 
و همچنین لیگ ملت ها با توجه به وجود 
تحریم های مالی بود و طرفین ضمن بحث و 
بررسی این موضوعات به بیان دیدگاه و ارائه 

راهکار برای تعامل هر چه بیشتر پرداختند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: مسئولان باشگاه پرسپولیس در تلاش هستند تا با 
کره با برانکو ایوانکوویچ سرمربی کروات تیم ملی عمان او را                               مذا
مجاب کنند که برای دومین بار هدایت تیم پرسپولیس را                              برعهده 
بگیرد، اما از آنجا که برانکو این روزها با تیم عمان در جام ملت های 
آسیا در قطر حضور دارد، به همین خاطر هنوز تکلیف حضور او در 
این تیم مشخص نیست. این درحالی است که پیش از این یکی 
از اعضای هیات مدیره پرسپولیس به دیدار برانکو رفته بود، اما 
همین جلسه باعث ناراحتی سرمربی کروات تیم ملی عمان شد. 
مطلع شدیم که باشگاه پرسپولیس دو الی سه مربی خارجی را                              
کره کند.  گر برانکو پاسخ منفی بدهد، با آنها مذا مدنظر قرار داده تا ا
یک مربی فرانسوی و یک مربی پرتغالی جزو گزینه هایی هستند که 
گر با برانکو به  مسئولان باشگاه پرسپولیس آنها را                              مدنظر دارند تا ا

کره با این مربیان را                              آغاز کنند.  نتیجه نرسیدند، مذا

بیــنالمــلل
جام ملت های 2024

   داور بین المللی فوتبال ایران، داور چهارم دیدار تیم های 
سوریه و استرالیا خواهد بود. با اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا 
)AFC(، موعود بنیادی فر در دیدار تیم های ملی سوریه و استرالیا 
به  عنوان داور چهارم حضور خواهد داشت. علیرضا ایلدروم نیز 
کمک داور ذخیره این مسابقه خواهد بود. دیدار تیم های ملی 
سوریه و استرالیا ساعت ۱5 پنجشنبه در هفته دوم جام ملت های 

آسیا برگزار خواهد شد. 
   کاپیتان تیم ملی فوتبال عربستان برخلاف سرمربی این تیم 
کید کرد که آنها برای قهرمانی آسیا راهی قطر شده اند. تیم ملی  تا
فوتبال عربستان جام ملت های آسیا را با پیروزی آغاز کرد. عربستان 
در یکی از بازی های حساس هفته نخست این رقابت ها به مصاف 
عمان رفت. با آنکه عمان نیمه نخست را با پیروزی به رختکن 
رفت اما عربستان در نیمه دوم با درخشش عبدالرحمان غریب و 
البلیهی توانست ورق را برگرداند و سه امتیاز ارزشمند را به دست 
آورد. سالم الدوساری، کاپیتان سرشناس عربستانی ها، بعد از بازی 
برای بزرگان فوتبال آسیا خط و نشان کشید و گفت: »برای تفریح 
به قطر نیامده ایم. آمده ایم تا جام قهرمانی را بالای سر ببریم. برای 
چهارمین جام خود راهی قطر شده ایم و برای رسیدن به این هدف 
بزرگ نهایت تلاشمان را می کنیم. سخنان کاپیتان تیم ملی فوتبال 
عربستان در حالی مطرح شده است که روبرتو مانچینی، سرمربی 

ایتالیایی، تیمش را از مدعیان قهرمانی در 
جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ نمی داند که البته 

این نگاه او انتقادهای زیادی را به دنبال 
داشت. الدوساری درباره پیروزی برابر 
عمان در دقایق پایانی گفت: تیم های بزرگ 

باید در چنین بازی هایی خودشان را 
نشان دهند. در نیمه نخست 
نیمه  در  اما  افتادیم  عقب 
دوم بازی بهتری را به نمایش 
تغییر  را  شرایط  و  گذاشتیم 
دادیم. از هواداران می خواهم 
در این مسیر به ما کمک کنند. 

باید زیرساخت مناسب برای قهرمانی 
داشته باشیم 

رقابت های جام ملت های آسیا آغاز شده و تیم ملی در اولین 
دیدار موفق شد تیم ملی فلسطین را شکست دهد. به نظر من 
تیم ملی جوانگرایی انجام نداده و تیمی که می خواهد قهرمان 
آسیا شود باید از یکسری استاندارد ها برخوردار باشد. در مقایسه 
با تیم های بزرگ آسیایی مانند ژاپن و کره جنوبی، از لحاظ 
امکانات مشکل داریم. در زمینه تکنیکی مشکل داریم و در زمینه 
کتیکی دچار مشکل هستیم. همین طور از لحاظ فیزیکی عقب  تا
هستیم که به شرایط سنی بچه ها برمی گردد. از جنبه روانشناختی 
دچار مشکل هستیم و ضمن اینکه رسانه هایی داریم که تلاش 
می کنند تیم ملی ایران را آن چیزی که نیست معرفی کنند. خود 
بازیکنان تیم ملی هم به این مسأله پی برده اند که ما در حد و 
اندازه قهرمانی نیستیم. کادرفنی تیم ملی هم تلاش می کند تا 
گر در میان چهار  موضوع را تا حدودی توجیه کند و می گوید ا
تیم برتر قرار گرفتیم نتیجه خوبی است. حتی برای رسیدن به 
گر با تیم های مدعی  مرحله نیمه نهایی هم به مشکل می خوریم ا
بازی کنیم که تا جمع چهار تیم برتر هم نمی رسیم. فوتبال یک 
گر از علم استفاده نکنیم مسلماً  هنر همراه با توسعه علم است، ا
فقط شعار داده ایم. تیم ملی در معدل سنی ۲۴ تیم حاضر در 
مسابقات بعد از لبنان، پیرترین تیم جام است. شاید در مرحله 
گروهی به آسانی تیم صدرنشین شویم، ولی در مراحل حذفی 
گر  به مشکل می خوریم و هر سه روز یک بار باید بازی کنیم و ا
ریکاوری خوبی نشود به مشکل می خوریم. ضمن اینکه فاصله 
سه روز بین بازی های مرحله حذفی فرصت کمی برای ریکاوری 
بازیکنان سن و سال دار ماست. تیمی که می خواهد در تورنمنت 
جام ملت های آسیا قهرمان شود باید این استاندارد ها را داشته 
باشد. یعنی شرایط فیزیکی خوبی داشته باشد، اخطار و اخراج 
نداشته باشد، مهره های کلیدی اش آسیب نبینند، تا بتواند روند 
پیروی های متوالی باشد. تعویض ها باید سروقت و اصولی انجام 
شود و بازیکنان ذخیره خود را به مرز آمادگی برسانند تا جایگزین 
گر مراعات نکنیم و با بهترین  خوبی برای بازیکنان اصلی باشند. ا
نفرات در مرحله گروهی بازی کنیم در مرحله حذفی به مشکل 
می خوریم. مردم هر شب فوتبال می بینند و بینش و بصیرت 
آن ها پیشرفت زیادی کرده است. فوتبال مدرن و پیشرفته دنیا 
را می بینند و با فوتبال خودمان مقایسه می کنند. بالاخره به این 
گاهی رسیده و می رسند که با این وضعیت نمی توانیم به جایی  آ
برسیم و قهرمان آسیا در رده ملی و باشگاهی شویم. تیم ملی را به 
کادرفنی سپردند که فقط دنبال نتیجه است و البته مدام هم گفته 
می شود که باید قهرمان شویم. در حالی که برای قهرمان شدن 
باید اساس و پایه آن را ایجاد کرد. باید استاندارد های مدیریتی، 
تشکیلاتی، مالی و تخصصی را داشته باشیم و زیرساخت ها درست 
باشد تا بتوانیم به قهرمانی فکر کرد. در غیر این صورت فقط با شعار 
گر چنین بود تا الان چند  دادن که قهرمانی به دست نمی آید که ا

قهرمانی گرفته بودیم. 

مسعوداقبالی
کارشناسفوتبال

شریفات: فرهاد مجیدی هم در 36 سالگی برای استقلال بازی می کرد 

مدیرروستا: ایران شگفتی ساز جام ملت های آسیا می شود 

ک گفت: واقعا  بازیکن با تجربه آلومینیوم ارا
عاشق فوتبال هستم و نمی خواهم به این 
راحتی خداحافظی کنم. اسماعیل شریفات 
گفت وگو با فارس، درخصوص آسیب  در 
دیدگی از ناحیه رباط صلیبی، اظهار داشت: 
خداراشکر الان بهتر هستم ولی باید جراحی 
کنم. تقریبا بیش از یک ماه پیش این اتفاق 
برایم افتاد. قصدم این بود که با فیزیوتراپی 
تقویت کنم ولی متاسفانه این اتفاق نیفتاد. 
در تمرین آخر از ناحیه پا دچار مشکل شدم 
و دوباره عکس گرفتم دیدم دچار پارگی رباط 
شده ام. وی افزود: بنابراین گفتم زودتر برای 
گر قسمت باشد به  عمل جراحی اقدام کنم تا ا
فصل بعدی برسم. با پزشک هماهنگی های 

لازم را انجام داده ام و ان شاالله طی ۳-۴ روز 
آینده این این کار را انجام می دهم. هافبک-
مدافع باتجربه آلومینیوم در خصوص شرایط 
این تیم در فصل جاری گفت: امتیازاتی که 
در نیم فصل اول از دست دادیم به خاطر 
از  متشکل  تیم  این  بود.  داوری  مسائل 
بازیکنان جوان و با تجربه است. امسال نتایج 
گر بحث داوری نبود رتبه ما  خوبی گرفتیم و ا
از الان بهتر بود. تیم ما یکدستی داشتیم اما 
در هفته های آخر چند مصدوم دادیم. خود 
من، مرتضی تبریزی، امین جهان کهن و امین 
کاظمیان، درکنار این مساله محرومانی هم 
داشتیم که خیلی به ضرر تیم شد. امیدوارم 
در ادامه اتفاق خاصی نیفتد و آلومینیوم 

بتواند در پایان فصل جایگاه بهتری را به 
گذاری باشگاه رتبه  دست بیاورد. هدف 
تک رقمی است و تیم ما پتانسیل این را دارد 
که جزو 5 تیم بالای جدول باشد. شریفات 
درخصوص اینکه فصل جاری را از دست 
داد اما به نظر می رسد قصد خداحافظی 
از فوتبال را ندارد، عنوان کرد: الان ۳5 ساله 
هستم. اتفاق خاصی نیفتاده که بخواهم 
درمورد خداحافظی صحبت کنم. شرایط 
بدنی ام همیشه از زمانیکه فوتبال را شروع 
کردم تا الان همینطور بوده و مشکلی ندارم 
که بخواهم خداحافظی کنم. وی تصریح کرد: 
در فوتبال ایران بحث سن نباید مهم باشد. 
بازیکنانی زیادی داشتیم که در سن بالا هم 

عملکرد خیلی خوبی داشتند. به عنوان 
مثال فرهاد مجیدی در سن ۳۶ سالگی 
برای استقلال بازی می کرد. واقعا فوتبال 
را دوست دارم و عاشق این ورزش هستم. 
فکر نمی کنم بخواهم به راحتی از فوتبال 
خداحافظی کنم. دوست دارم فعلا بازی 
کنم و اصلا به خداحافظی فکر هم نمی کنم. 
ک درمورد اینکه این  بازیکن آلومینیوم ارا
کی به پایان  فصل قراردادش با باشگاه ارا
می رسد و آیا قصد ماندن دارد، گفت: بستگی 
به تصمیم باشگاه دارد. من و تبریزی اینجا 
مصدوم شدیم. باشگاه باید تصمیم بگیرد 
ولی به هرحال خودم هم دوست دارم در 

آلومینیوم بمانم.

علی اصغر مدیرروستا پیشکسوت فوتبال می گوید کار ایران 
از مرحله حذفی آغاز می شود که باید با تیم های درجه یک آسیا 
رقابت کند. البته ایران تیم توانمندی است و با حس برادری، 
رفاقت، انسجام و برند شخصیتی اش، این شایستگی را دارد که 

فینالیست شوند و برای شگفتی ساز شود. 
   دیدار برابر فلسطین

از  ارزیابی  با ایسنا در  گفت وگو  علی اصغر مدیرروستا در 
عملکرد تیم ملی ایران برابر فلسطین در جام ملت های آسیا 
اظهار کرد: تیم ایران در این بازی شروع خوبی داشت. دریافت 
یک گل از فلسطین به خاطر این است که در کار دفاعی مشکل 
داریم که باید در بازی برابر هنگ کنگ این مسئله رفع شود. البته 
معتقدم تیم ها در مرحله اول خیلی قوی و تاثیرگذار نیستند و 
ما باید سه امتیاز هر سه بازی را کسب کنیم تا با روحیه بالا راهی 

مرحله حذفی شویم. 
   دیدار تدارکاتی 

وی گفت: بازی برابر فلسطین، هنگ کنگ و امارات نوعی 
تدارکات برای تیم ملی است تا با ارزیابی و محک در آنها، این تیم 
به انسجام برسد. در حقیقت در مرحله بعد کار ما دشوار است. 
اینکه به کره جنوبی بخوریم یا هر تیم دیگری، فرقی نمی کند. باید 
بازیکنان تلاش خود را چند برابر کنند و با رفع نقاط ضعف خود به 

بهترین نتیجه برسند. 

   استراتژی بازی دوم 
این پیشکسوت فوتبال در پاسخ به این پرسش که در بازی برابر 
هنگ کنگ قلعه نویی باید چه استراتژی ای به کار بگیرد، افزود: در 
کید کند  این بازی باید کادر فنی بیشتر روی بحث دفاع تیمی تا
و اینکه بازیکنان موقعیت های گلزنی کمی به تیم حریف بدهند. 

    بهترین بازیکن ایران مقابل فلسطین 
بازی مقابل  ایران در  بازیکن  مدیرروستا درباره بهترین 
فلسطین بیان کرد: تیم ما نباید تنها به یک یا دو مهره متکی باشد، 

بلکه باید به انسجام تیمی برسد. تک تک بازیکنان در 
زمین می توانند تاثیرگذار باشند و وظایف 

خود را به خوبی انجام دهند. تیمی در 
جام ملت ها می تواند موفق عمل کند 

که بازیکنان آن هماهنگ، یکدست و 
منسجم باشد. او افزود: تیم هایی که 

تا این لحظه در جام ملت ها دیدم، 
کیفیت لازم را نداشتند و حضور 
فلسطین،  همچون  تیم هایی 
سبب  و...  هنگ کنگ  امارات، 
کاهش  کیفیت بازی ها  شده تا 
پیدا کند. این تیم ها توان مقابله 
برابر تیم ایران را ندارند و قطعا در 

مرحله اول با کسب امتیازات لازم از این سه تیم با روحیه مضاعفی 
خود را برای مرحله حذفی آماده می کنیم. 

   بازی به بازی 
ملی پوش سابق فوتبال ایران خاطرنشان کرد: به قول 
قلعه نویی باید به هر بازی ای به چشم فینال نگاه 
کرد و آن را دست کم نگرفت. بازیکنان ما نباید 
برابر هنگ کنگ دغدغه ای داشته باشند، چون 
کیفیتی نیست و حتی تیم دوم و  تیم خیلی با
یا سوم ما نیز می تواند این تیم را شکست دهد. 
مدیرروستا تصریح کرد: کار ما از مرحله حذفی آغاز 
می شود که باید با تیم های درجه یک آسیا 
رقابت کنیم. البته تیم ما توانمند است و 
بازیکنان با حس برادری، رفاقت، انسجام و 
گر در کار دفاعی  برند شخصیتی که دارند، ا
کنند این شایستگی را  دقت بیشتری 
دارند که فینالیست شوند و شگفتی ساز 
شویم. او در پایان گفت: تیم های کره و 
ژاپن در مرحله اول جام ملت ها بازی های 
معمولی داشتند و ما با مهره هایی که داریم 
قطعا می توانیم در این دوره از بازی های 

جام ملت ها فینالیست شویم. 


